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 01/2023המניין לא מן  פרוטוקול ישיבה

 ,גתשפ" בשבט' א , שנימן המניין, שהתקיימה ביום לא ל ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה פרוטוקו

 חדר ישיבות המועצה, בנימינה., ב2023 בינואר 23

 ראש המועצה. -ויסברגאיתי  משתתפים:

 

ענבל , שלום טרם אהרון שיאחי,, ג'קלין בן עמיאפרת מזרחי,  מנחם ברגב, חברי המועצה:

 .שחר איתןמעוז ינון,  ,צדיקלאור 

 

 .סלמהשלומי אביב רגב,  ,אביטל תבור אלינור בראל, נעדרו:

 

 צוות מקצועי:

 

 גזבר – אבישי יצחקי

 מבקר המועצה -נג'יב מנסור

 דוברות ופניות תושבים  -אושרת נגר 

 מהנדס -יואב מלטר 
 

 יועץ משפטי - אריאל פישרעו"ד                         

 

 :על סדר היום

 אישור תב"רים. .1
 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה:

 .955,956,957מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"רים:  .1

 .866,905, 852מליאת המועצה מאשרת את עדכון תב"רים:  .2

 .958 :מליאת המועצה מאשרת לדון בתב"ר .3

 .958מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"ר:  .4
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 דיון והחלטות:

 אישור תב"רים. .1

 פתיחת תב"רים: אבישי יצחקי:

 .שיפוצי נגישות הספרייה בגבעת עדה - 955תב"ר 

 שיפוצי נגישות הספרייה בבנימינה. - 956תב"ר 

הצלחנו להשיג מענקים ממינהל המבנים במשרד התרבות והספורט, בגבעת 

 .₪ 189,000מתוך פרוייקט של  ₪ 113,400עדה קיבלנו 

 , סקר נגישות מקצועי. ₪ 120,000בבנימינה קיבלנו 

 שאישרנו לא מזמן? ₪מיליון  3למה זה לא חלק מהתב"ר של ה שחר איתן:

יש לי פה מענק חיצוני ולכן מעדיף לבודד אותו החוצה ולא להכניס פנימה  אבישי יצחקי:

 לתב"ר הנגישות.

 נוריד מהתב"ר ההוא? שחר איתן:

 שנים הקרובות. 4שהישוב יזדקק לו ב 6לא נוריד כי יש לנו סביב פי  אבישי יצחקי:

 הספריות. 2מבקש את אישורכם על שיפוצי הנגישות ב

 :955תב"ר  הצבעה:

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 :956תב"ר  

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 .2022רכש גרור חילוץ והצלה  - 957תב"ר  אבישי יצחקי:

רכישה של גרור חילוץ לטובת שעת חירום, נועד לסייע לנו להוביל ציוד 

שהתקבל ממשרד הפנים  ₪אלף  60למקום, יש מענק של חירום ממקום 

 .₪אלף  40אנחנו מוסיפים 

 למה הוא משמש בין לבין?  שחר איתן:

 זה ציוד לחירום. איתי ויסברג:

 מה עשו עד עכשיו? ענבל לאור צדיק:

 זה לא הגרור הראשון, זה השני כבר. אבישי יצחקי:

 לא משמש אותנו רק בחירום. יש בלאי, בזמן שגרה הוא ניצן מחנאי גרמן:

 למשל לאירוע בנחל תנינים? אפרת מזרחי:

 נצטרך לשקול אם יהיה צורך שלא לחירום. ניצן מחנאי גרמן:

זו הסיבה גם שמקבלים מענק, כי יודעים שלרשויות קשה להקצות הון עבור  אבישי יצחקי:

 ציוד שמשתמשים לעיתים רחוקות.
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 :957תב"ר  הצבעה:

 9 -בעד 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .955,956,957מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"רים:   -  1החלטה מס'  

 

 עדכון תב"רים: אבישי יצחקי:

 .שדרוג מבני מועצה - 852תב"ר 

ביצענו כמה עבודות, ביקשנו בקשות לתקצוב ממשרדי ממשלה, משרד 

הדתות החליט לתת לנו כסף עבור איטום של הגג של בית הכנסת ממול 

 . רוצה לאשר קבלת הכסף.₪ 67,000תפארת בנימין סך הכל  –המועצה 

 נושא מאוד חשוב ומברך על זה. מבין שמבנה בית הכנסת של תפארת בנימין אהרון שיאחי:

הוא מבנה היסטורי, בעד לעשות סקר בעוד מבני דת במושבות, בזמנו 

 ביקשתי משהו ספציפי.

. ישבנו עם יו"ר המועצה הדתית, מצאנו מדובר במקווה גברים בבנימינה איתי ויסברג:

 דרך לטפל במקוואות, מקווה לבשר בקרוב על כך.

 המקוואות לא באחריות מועצה דתית? שלום טרם:

 רק מקוואות נשים. גרמן:ניצן מחנאי 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .תכנון ובינוי ביה"ס כרמים עתיד - 866תב"ר  אבישי יצחקי:

כיתות לבית ספר כרמים, לא אמור  2הגיעה תקנה תקציבית ואישור לעוד 

להיות המענק האחרון שנקבל. עוד מיליון אלף שש מאות שקלים. מבקש 

 לאשר את הטמעת הכסף.

 כיתות. 24לציין שהתכנון הוא ל אפרת מזרחי:

מקווה לעלות על  כיתות ומקבלים את הכסף תוך כדי. 24נכון מבצעים  איתי ויסברג:

 חודש הבא.בהקרקע 

 9 -בעד  צבעה:ה

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 

 

 

 

 



 23.1.23מיום   01-2023פרוטוקול ישיבת מועצה  לא מן המניין              5 
 

 

 
 מציג את עיקרי הדבריםפרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול אינו תמליל והוא 

 

 .פיתוח מוסדות חינוך - 905תב"ר  אבישי יצחקי:

פרויקט היל"ה ממשרד קיבלנו אישור תקציב לשפץ את מבנה הנוער 

 החינוך.

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .866,905, 852מליאת המועצה מאשרת את עדכון תב"רים:    - 2מס'  החלטה 

 

 

להצביע  ואבקשתב"ר שהוא לא בסדר היום, אבקש מהגזבר להציג אותו יש  איתי ויסברג:

 אנחנו זקוקים לפה אחד כדי להכניסו לסדר היום .על הדיון בו

 200של משרד החינוך עבור שיפור חזות. נוסיף  ₪אלף  300מדובר במענק של  אבישי יצחקי:

 מכספי השקעות. ₪אלף 

קול קורא לחזות ביה"ס, השנה הוחלט להגיש על ביה"ס כרמים, היתה  ניצן מחנאי גרמן:

קורא והיום קיבלנו תשובה פורמלית.  פעילות עם הנהגת ההורים זכינו בקול

 התב"ר הוא על חצי מיליון.

 איך החלוקה תהיה כתובה מבחינת הכסף? אפרת מזרחי:

 אלף המועצה. 200אלף משרד החינוך,  300 אבישי יצחקי:

יהיה כתוב בתב"ר  אנחנו שמים כסף בקופת השקעות והם שמים כסף בה. איתי ויסברג:

 כספי השקעה כרמים.

 .958התב"ר יקרא  אבישי יצחקי:

 .לדון בתב"ר מכיוון שלא נשלח מראש צריך הסכמה של כולם ניצן מחנאי גרמן:

 האם יש הסכמה?  איתי ויסברג:

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 .פה אחד. תודה רבה איתי ויסברג:

 
 

 .958מליאת המועצה מאשרת לדון בתב"ר:    - 3מס'  החלטה  
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 בביה"ס כרמים הושקע המון כסף אומר את זה בחיוב. :שיאחיאהרון 

 הושקעו בילדים שלנו! :טרםשלום 

 הושקע בשל המצב של ביה"ס. :ויסברגאיתי 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 .958מליאת המועצה מאשרת את פתיחת תב"ר    - 4החלטה מס'   
 

 

 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

 

 

  איתי ויסברג          ניצן מחנאי גרמן 

 ראש המועצה                                                                           המועצה מנכ"לית


